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Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie wymiany słupków przy ul. Furmańskiej na 
stylizowane. 

Zakończone zostały prace przy gruntownym remoncie ul. Furmańskiej na odcinln1 

stanowiącym dojazd wzdłuż kamienic stojących przy placu Zamkowym. W ich ramach 

wyremontowano zdegradowane chodniki i nawierzchnię jezdni oraz miejsc postojowych. Prace 

pochłonęły łącznie sporą kwotę, bo był to wydatek ponad 420 tys. zł. 

Niestety po remoncie w dalszym ciągu pozostało 9 szi. biało-czerwonych słupków 

blokujących parkowanie na terenie zielonym usytuowanych naprzeciwko kamienicy przy 

ul. Kowalskiej 10. Ponownie, jak to miało miejsce podczas ubiegłorocmego remontu ciągów 

pieszych przy ul. Lubartowskiej na etapie planowania i wykonania remontów nie uwzględniono ich 

potrzeby wymiany na stylizowane żeliwne słupki typu „Lublin" w kolorze czarnym, z herbem 

miasta. Tak z pozoru drobny szczegół nie tylko mocno rzuca się w oczy ·i niweczy całą poprawę 

estetyki w okolicy, ale nigdy nie powinien mieć też miejsca w ścisłym centrum miasta, de facto tuż 

przy placu Zamkowym. 

Reasumując proszę o możliwie pilne wdrożenie wymiany wskazanych słupków blokujących 

na słupki stylizowane typu „Lublin". Proszę także, aby odpowiedzialni za drogi urzędnicy na 

przyszłość większą wagę przywiązywali do takich detali przy okazji prac remontowo

modernizacyjnych prowadzonych w centrum miasta. 

Poniżej przedstawiam zdjęcie obrazujące stan obecny tego miejsca: 



W związku z pozytywną reakcją i rozwiązaniem podobnego problemu, jaki pojawił się po 

ubiegłorocznym remoncie chodników w ul. Lubartowskiej ufam, że tym razem mój apel również 

spotka się z przychylnością i pozytywną reakcją ze strony Pana Prezydenta. 


